

ENSEMBLE BIO - ENGLISH VERSION (please see French version below)

Embark on a captivating musical journey with the dynamic duo of Christ Habib, classical guitarist, and Dominique Beauséjour-Ostiguy, cello as they journey across Canada, leaving an indelible mark through their unique sound and seamless blend in more than 30 concerts.

During their extensive tours, Christ and Dominique showcased their musical prowess in a special tribute concert to the legendary Astor Piazzolla. The performance artfully weaved together compositions from influential figures in Piazzolla's youth, including Gardel, Bach, Ellington, Ginastera, Fauré and Bartok. As a crowning moment, Dominique contributed an original composition titled "Hommage à Piazzolla," a captivating piece for guitar and cello that served as the grand finale, touching their audiences with its emotive resonance and exciting solos for both instruments.

Piazzolla, the pioneering Argentine composer, created the groundbreaking Tango Nuevo style, fusing elements of traditional tango and classical music. This innovative style laid the foundation for the duo's exploration and reinterpretation of Piazzolla's works, adding a contemporary dimension to their performances.

Together, Christ and Dominique form a harmonious musical partnership, conquering audiences with their distinctive sound and collaborative synergy. Their performances create an immersive experience for their listeners, showcasing not only their technical prowess but also a deep appreciation for classical music. As a duo, they continue to enchant and inspire, leaving an enduring impact on the Canadian classical music landscape.

BIO DE L'ENSEMBLE - VERSION FRANÇAISE

Embarquez pour un voyage musical captivant avec le duo dynamique formé par Christ Habib à la guitare, et Dominique Beauséjour-Ostiguy au violoncelle, alors qu'ils parcourent le Canada, laissant une marque incroyable grâce à leur son unique et à leur fusion harmonieuse lors de plus de 30 concerts.

Au cours de leurs multiples tournées, Christ et Dominique ont présenté leurs prouesses musicales avec leur concert spécial en hommage au légendaire Astor Piazzolla. Le concert contient des oeuvres écrites par des compositeurs influents de la jeunesse de Piazzolla, notamment Gardel, Bach, Ellington, Ginastera, Fauré et Bartok ainsi que des compositions d'Astor lui-même. Pour couronner le tout, Dominique a composé un morceau original intitulé "Hommage à Piazzolla", une pièce captivante pour guitare et violoncelle qui a servi de grande finale, touchant leur public par sa résonance émotive et ses solos passionnants pour les deux instruments.

Piazzolla, compositeur argentin pionnier, a créé le style révolutionnaire du tango nuevo, en fusionnant des éléments du tango traditionnel et de la musique classique. Ce style novateur a jeté les bases de l'exploration et de la réinterprétation des œuvres de Piazzolla par le duo, ajoutant une dimension contemporaine à ses interprétations.

Ensemble, Christ et Dominique forment un partenariat musical harmonieux, conquérant le public avec leur son distinctif et leur synergie de collaboration. Leurs prestations créent une expérience immersive pour leurs auditeurs, mettant en valeur non seulement leurs prouesses techniques, mais aussi leur profonde appréciation de la musique classique. En tant que duo, ils continuent d'enchanter et d'inspirer, laissant un impact durable sur le paysage de la musique classique canadienne.